

Title (en)  
Open fireplace.

Title (de)  
Offener Kamin.

Title (fr)  
Foyer ouvert.

Publication  
**EP 0119667 A2 19840926 (FR)**

Application  
**EP 84200401 A 19840321**

Priority  
BE 2060057 A 19830322

Abstract (en)

The fireplace comprises a heat exchanger (3) positioned in the fireplace, at least one air supply flue (4) connected to the entry of the heat exchanger (3) and opening into the upper half of the room to be heated, at least one air evacuation flue (7) connected to the exit of the heat exchanger (3) and opening into the lower half of the room to be heated, and a fan (6) positioned in the circuit formed to draw air into the heat exchanger (3) and blow the air heated there into the lower half of the room to be heated. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le foyer ouvert comprend un échangeur de chaleur (3) placé dans le foyer, au moins une gaine d'adduction d'air (4) raccordée à l'entrée de l'échangeur de chaleur (3) et débouchant dans la moitié supérieure de la pièce à chauffer, au moins une gaine d'évacuation d'air (7) raccordée à la sortie de l'échangeur de chaleur (3) et débouchant dans la moitié inférieure de la pièce à chauffer, et un ventilateur (6) placé dans le circuit formé pour aspirer l'air dans l'échangeur de chaleur (3) et souffler l'air y chauffé dans la moitié inférieure de la pièce à chauffer.

IPC 1-7  
**F24B 7/02; F24B 13/02**

IPC 8 full level  
**F24B 1/188 (2006.01); F24B 1/193 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**F24B 1/1885 (2013.01); F24B 1/193 (2013.01)**

Cited by  
EP1327825A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE FR LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0119667 A2 19840926; EP 0119667 A3 19860205**

DOCDB simple family (application)  
**EP 84200401 A 19840321**